
Fra: Irene Rydland Haukeland 
Sendt: 12. oktober 2016 11:44 
Til: SI-Arkivleiarar-Nordhordland 
Emne: Prosjekt digitalisering av byggesaksarkiv 
 
Hei alle ! 
Viser til punkt på arkivleiarsamlinga. Eg tok kontakt med Birthe Young i Øygarden om stoda ift prosjektet, 
og spurde:  
 

- Står du framleis ved at det er best å gjere alt sjølv (med interne folk) ? og ikkje setje oppgåva ut 
til andre ?  

- Andre tips og råd ?  
 
Her kjem svaret: 
 
«Plan om å gjøre alt sjølv står eg fast med, og vår løysning. Det eg treng er ein person som har dette som 
hovudprioritering, og det har eg foreløpig ikkje. Eg ser at  min tid ikkje strekk til, så det er minuset med 
prosjektet. God kartlegging av omfanget av kva som skal digitaliseras er viktig, og registreringsregler slik 
at en får lik registrering på same type saker.» 
 
Dette til orientering! 
 
Irene Rydland Haukeland 
Arkivleiar/ Webredaktør 
Tlf. 56171000/1046 
Mobil: 92660969 
E- post: irene.haukeland@meland.kommune.no 

 
Sjå brosjyren vår 
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